
Protokół Nr 2/2007 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 

odbytego w dniu 13 lutego 2007r. 
 
Obecni na posiedzeniu: 
Drosik Dariusz - Przewodniczący Komisji 
Dobry Maria - Z-ca Przewodniczącego Komisji 
Taczała Halina - członek Komisji 
Budych Agnieszka - członek Komisji 
Kumke Marcin - członek Komisji 
 
Porządek posiedzenia 

1. Sprawozdanie finansowe OKSiR za 2006 rok 

2. Funkcjonowanie OKSiR w 2007 roku  

3. Sprawozdanie finansowe ZUK za 2006 

4. Analiza należności gminy i jednostek organizacyjnych na  dzień 31.12.2006 

5. Sprawy bieżące (projekty uchwał) 
 
Ad.1 
Kierownik OKSiR Jerzy Skrzypczak przedstawił sprawozdanie za 2006 rok z wykonania planu 
finansowego OKSiR w Zbąszynku. Zwrócił szczególną uwagę na planowane remonty sal wiejskich 
(jego zamiarem jest, by wszystkie sale były pokroju wyremontowanej w 2006 roku sali wiejskiej w 
Rogozińcu). 
 
W dyskusji nad tematem radna Agnieszka Budych wyraziła swoje zdanie, by wydzielić odrębne 
ośrodki kultury, które funkcjonowałyby na wsiach. Zwróciła uwagę na brak zainteresowania ze strony 
OKSiR wspieraniem finansowym imprez wiejskich w Dąbrówce Wlkp., zaznaczyła także problem, że 
sala wiejska nie podlega OKSiR-owi. 
W odpowiedzi Jerzy Skrzypczak zaznaczył, że w miarę potrzeb OKSiR stara się pomóc w 
organizowaniu imprez w Dąbrówce Wlkp., przykładem tego była ostatnia impreza "U progu lata". W 
wyjaśnieniu problemu dodał, że sprawa zarejestrowania Stowarzyszenia w Dąbrówce Wlkp. 
spowodowała, że pieniądze są tylko w dyspozycji Stowarzyszenia. 
Radna Agnieszka Budych w dalszej dyskusji wyraziła swój pogląd, że obecnie funkcjonujący system 
jest niewłaściwy, w zeszłym roku jak poinformowała Stowarzyszenie nie otrzymało żadnego 
dofinansowania. Wobec takiej sytuacji zauważyła potrzebę zorganizowania spotkania z władzami 
Urzędu, OKSiR-u i funkcjonującymi na naszym terenie stowarzyszeniami. W uzupełnieniu dodała, że 
jako stowarzyszenie są dość dużą grupą, która promuje folklor i tradycję i liczy na większe wsparcie. 
W jej zamyśle byłoby stworzenie Wiejskiego Domu Kultury funkcjonującego w Dąbrówce Wlkp. 
 
Ad.2 
Następnie Jerzy Skrzypczak omówił plan na 2007 rok wg działalności.  
Przedstawił również priorytetowe zadania, które wymagają realizacji w bieżącym roku: naprawa 
podestu od strony parku i remont amfiteatru.  Omówił także poszczególne imprezy, które miały 
miejsce w 2006 roku z udziałem OKSiR-u. Poinformował przy okazji omawiania zaplanowanych 
imprez, że jego zamiarem jest powołanie tzw. Rady Kultury składającej się z przedstawicieli młodzieży 
i starszych osób z miasta i wiosek, która to miałaby dokonać wyboru zespołu na Dni Zbąszynka. 
 
Poruszono także problem wznowienia działania dyskoteki na terenie miasta. 
W dyskusji Kierownik Jerzy Skrzypczak przedstawił swoje stanowisko w tym temacie: naganne 
zachowywanie się młodzieży podczas i po dyskotece. Radna Agnieszka Budych była zdania, że 
młodzieży trzeba dać czas i wykazać się cierpliwością, bo ona przez długi czas nie miała się gdzie 
podziać. 
 
Kierownik OKSiR omówił również środki z zewnątrz, jakie udało się pozyskać w 2006 roku. 
Zapowiedział, że w bieżącym roku nastawia się szczególnie na pozyskiwanie środków z zewnątrz, 
zatrudniono pracownika, który miałby się tym zadaniem zająć. Poinformował także o zamiarze 
wystąpienia z wnioskiem na realizację projektu w 2007 roku dot. pełnej modernizacji obiektów 
Bogdana Niemca. W jego zamyśle byłoby utworzenie boiska bocznego w sztucznej nawierzchni z 
wymianą siedzeń, zrekultywowanie płyty głównej, wydzielenie ścieżki dydaktyczno-sportowej, 
stworzenie ścianki do wspinaczki skałkowej, boiska do piłki plażowej oraz wielofunkcyjnego boiska 



(wszystko miałoby zostać oświetlone i ogrodzone). 
 
Następnie Kierownik przedstawił należności Ośrodka.  
Wymienił dwie należności - pierwsza p. /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność 
wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/, druga p. /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji 
publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/. W sprawie pierwszej 
należności jak poinformował co miesiąc wysyłane są monity, ale bezskutecznie. Natomiast jeśli chodzi 
o drugą należność, to Kierownik OKSiR ocenił ją jako chwilową i związaną z niewielkim kryzysem 
działalności, ponieważ obecnie regulowane są należności. 
 
Ad.3 
Kierownik ZUK Piotr Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności ZUK w 2006 roku. 
 
Kierownik ZUK Piotr Mazur wymienił największych dłużników w należnościach za wodę, kanalizację 
i czynsze. Przedstawił również problemy związane ze ściąganiem należności, dużo spraw zostało 
przekazanych do Sądu, od wielu osób komornik nie ma z czego wyegzekwować zadłużenia a jeżeli 
nawet ściąga to zadłużenie mimo procedury ściągania rośnie, gdyż tak niską należność może 
ściągnąć.  
/wyłączenie jawności w zakresie informacji o zadłużeniach; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 
września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena 
Tomaszewska/. 
 
Ad. 4 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła informację dot. należności gminy i jednostek 
organizacyjnych wg stanu na dzień 31.12.2006 roku. 
 
Ad.5 
Radny Dariusz Drosik zapoznał Komisję z pismem od mieszkańców przyszłej ulicy nazwanej 
Uchwałą Rady ulicą św. Apostołów Piotra i Pawła, którzy wnioskowali o zmianę nazwy tej ulicy. 
Stanowisko Komisji w tej sprawie zależeć będzie od stopnia zaawansowania realizacji podjętej 
uchwały w tej sprawie, dlatego Komisja zgłosiła wniosek do Burmistrza o przedstawienie stanu 
zaawansowania realizacji uchwały. 
 
W związku z konkursem ogłoszonym w "Gazecie Lubuskiej" dot. nazwania przyszłego osiedla i ulic, 
przy których będzie ono położone Komisja zapoznała się z propozycjami nazw ulic i osiedla i 
postanowiła przy 4 głosach "za" i 1 głosie wstrzymującym przychylić się do propozycji na nazwę dla 
osiedla: SŁONECZNE i nazwy ulic: BŁĘKITNA i TĘCZOWA. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła i omówiła projekt uchwały dot. zmian w budżecie gminy na 
2007 rok. 
Komisja zapoznała się z projektem uchwały i jednogłośnie skierowała pod obrady sesji. 
 
Barbara Stasik p.o. Sekretarza omówiła projekt uchwały dot. wyznaczenia przedstawicieli organu 
prowadzącego do składu komisji konkursowej w związku z przeprowadzeniem konkursu na kandydata 
na Dyrektora Gimnazjum w Zbąszynku. Poinformowała, że oferty mogą wpływać do 1 marca. 
Komisja jednogłośnie wyznaczyła do komisji konkursowej: Przewodniczącą Rady Wioletę 
Muszyńską, Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej Dariusza 
Drosika oraz Barbarę Stasik. 
 
Następnie Barbara Stasik przedstawiła Komisji pismo z Lubuskiego Stowarzyszenia Sołtysów 
odnośnie możliwości wstąpienia do Stowarzyszenia jako członek wspierający.  
Komisja nie wyraziła chęci wstąpienia do Stowarzyszenia. 
 
Barbara Stasik wstępnie omówiła temat ustalenia najniższego wynagrodzenia i wysokości punktu dla 
pracowników jednostek organizacyjnych działających na terenie gminy, w związku z zamiarem 
przedstawienia projektu uchwały w tym temacie na najbliższych posiedzeniach komisji. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 



 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Komisji 
 
Dariusz Drosik 
 
Wyciąg z protokołu otrzymują: 
1. Burmistrz 
2. Zastępca Burmistrza 
3. Sekretarz 
4. Skarbnik 
5. Przewodniczący Rady 
6. Przewodniczący Komisji 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 

 


